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moltes entitats i molts

problemes de cabuda. De totes

maneres, amb el temps les

entitats s'hauran d'adaptar. No

poden dependre només de
l'administració. És bo que les

entitats rebin l'ajut de

l'Ajuntament, però és bo que
cada entitat busqui els seus

recursos.La infraestructura és

un handicap que tenim. A

Granollers li manca també les
arts plàstiques: formació,
exposicions ...

Creu que els Xics s'estan

consolidant a Granollers, tot i

no ser terra de trad ició

castellera?

Si bé és cert que no hi ha

tradició castellera a Granollers,
això no vol dir que no en pugui
començar a tenir. Amb la
dinàmica que porten, els Xics ja
estan consolidats però cal

potenciar-ho encara més.

Perquè amb set anys han fet

grans coses: saben motivar,
consolidar, trobar socis. Tot això

no és gens fàci I i en aquest
sentit jo crec que els Xics són

admirables.

- PREGUNTES TípIQUES -

Plat predilecte:
Els amanits combinats
i per desgràcia els
dolços. Si no ens

enriquim d'hidrats de
carboni no és bo. Tot
i això no sóc massa

menjadora.

I un defecte:
Exigir una mica massa

dels altres. Jo

m'exigeixo molt a mi
mateixa i a vegades
espero el mateix dels
altres.

Una virtut:
Jo diria que sóc una

persona molt constant,
treballadora i
honrada- amb mi
mateixa amb els
altres. Jo no vaig per
la vida traint ningú.

La cançó de la seva

vi da:
A mi m'agrada molt la

música clàssica
Mozart, Verdi. Una

cançó que em va marcar

durant una època va

ser «Quince años tiene
mi amor».

Des de fa uns mesos

he descobert el jazz,
és una música
apassionant i cada
vegada m'agrada més.

Una pel.lícula per no

oblidar:
Jo no sóc gaire
cinèfila perquè trobo
les pel.lícules molt
irreals. Però hi ha
una pel.lícula que em

va agradar molt: «El
cielo puede esperan).

Recomani un llibre:
Per desgràcia no

disposo de temps per
llegir, cosa que em

sap molt de greu.
M'agrada molt la
poesia: Miquel Martí

i Pol, Josep Carner,
Salvador Espriu ... Un
llibre que em va

agradar molt va ser el
«Quixot)); me'l vaig
llegir en dos estius,
perquè és una lectura
molt espessa.
Recomanaria la lectura
de «La Biblia)). Crec

que des del punt de
vista històric i
I iterari s'ha de
llegir.

Un polític que ha fet
història:
Jordi Pujol. Crec que
és un� persona que
treballa amb molt de
sentiment per
Catalunya. És una

persona que té un

dinamisme increïble i
m'admira la capacitat
que té de ser a tot
arreu.
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